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RG.0002.19.2016    

 

P r o t o k ó ł   nr   XIX/2016 

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu  20 lipca 2016 r. 

 

  W sesji udział wzięło 15 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 18 gości zaproszonych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

  Czas rozpoczęcia sesji - godz. 15,00. 

 

Ad. 1. 

  Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
– Pan Jan Fels .  

 

Ad. 2. 

  Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do przyjmowania 
uchwał.   

      

Ad. 3. 

  Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do   
projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oznaczonej nr VI. 

   Do powyższego wniosku nie wniesiono uwag. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

  Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Zbrosławicach na druku nr X. 

   Do powyższego wniosku nie wniesiono uwag. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

     

Ad. 4. 

  Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższy wniosek:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 

3. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 

8.  Sprawozdanie Wójta. 

9. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 
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10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027 – I, 

b) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 – II, 

c) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 – III, 

d) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Zbrosławice Wiesława Olszewskiego – IV, 

e) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – V, 

f) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości (autopoprawka) – VI, 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Łubiu, będącej 
własnością Gminy Zbrosławice – VII,  

h) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów – 
VIII, 

i) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zbrosławice – 
IX, 

j) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Zbrosławicach – X. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Realizacja postulatów i wniosków radnych. 

13. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

14. Zamknięcie sesji. 

  Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie (15 głosów „za”).       .  

  

Ad. 5. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 głosów „za”).    

                                                                

Ad. 6.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący: 

 Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym odbyła                    
jedno posiedzenie. Tematem posiedzenia była kontrola wydatków przeznaczonych na zadania                      
z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej za 2015 rok. Komisja po zapoznaniu się                      
z przedstawionymi materiałami i po przeprowadzeniu dyskusji wydała pozytywną opinię.   

 Pani Józefa Boron poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w okresie 
międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie, którego tematem było opiniowanie projektów uchwał.   

 Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie, którego tematem była 
działalność klubów sportowych. Było to posiedzenie wyjazdowe, Komisja udała się na boiska 
sportowe do Kamieńca i Ziemięcic.    

 Pani Karina Respondek poinformowała, iż Komisja Rolnictwa w okresie międzysesyjnym odbyła 
jedno posiedzenia, którego tematem była ocena wykonania planu odstrzału zwierzyny leśnej za 
2015 rok oraz ocena plonów i upraw za I półrocze br. W związku z licznymi skargami, głównie 
mieszkańców Szałszy, Łubia i Łubek na czynione przez dziki szkody, szczególną uwagę 
zwrócono na plan odstrzału tych zwierząt. Okazało się, że pomimo, iż plany zostały wykonane                   
w 95%, dzików nadal jest dużo. Dlatego postanowiono zwrócić się do Pana Wójta o wystąpienie 
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do kół łowieckich, działających na terenach wymienionych miejscowości o zwiększenie w tych 
rejonach odstrzału i z taką prośbą Pani Respondek zwróciła się do Pana Wójta. 

Zapytań ani uwag nie wniesiono.    

 

Ad. 7. 

  Przewodniczący i Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawili informację ze swojej działalności            
w okresie międzysesyjnym – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

   Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

  

Ad. 8. 

   Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 22 czerwca 2016 r. do 20 lipca 2016 r. – 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

  Ponadto Wójt poinformował, iż :     

 w Tarnowskich Górach odbyło się spotkanie w sprawie ZIT, 

 w Gminnym Przedszkolu w Przezchlebiu odbyło się uroczyste zakończenie roku szkolnego, 

 wziął udział w jubileuszu 70-lecia klubu „Pogoń” Ziemięcice, 

 w Jaśkowicach i Jasionie odbyła się „noc świętojańska”, 

 spotkał się z przedstawicielami firmy ALBA, 

 uczestniczył w walnym zgromadzeniu spółki „Przezchlebie”, 

  uczestniczył w zebraniu wiejskim w Łubkach, 

 wraz ze swoim zastępca uczestniczył w obchodach jubileuszu 15-lecia podpisania współpracy 
partnerskiej pomiędzy gminą Brackenheim, a gminą Zbrosławicami. Dla uczczenia tego faktu nowo 
powstałemu skrzyżowaniu w Brackenheim władze tej miejscowości nadało nazwę Polskie Rondo.    

 odbył się Bieg Rolnika o Złote Gumiaki, 

 wpłynął protokół z kontroli Urzędu Gminy przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 
Z uwagi na zastrzeżenia, jakie do protokołu wniosła Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami odmówiono jego podpisania. 

 odbył spotkanie z Radą Sołecką Wilkowic, którego głównym tematem była kontynuacja budowy 
świetlicy,   

 wspólnie z Pyskowicami, w oparciu o fundusze Lokalnej Grupy Działania oraz być może fundusze 
WFOŚiGW planowane jest utworzenie atrakcji turystycznej pn. „Spływ rzeką Dramą”. Pomysłem 
tym zamierza się również zainteresować gminę Toszek, gdyż wniosek złożony przez 3 gminy 
miałby większe szanse na uzyskanie dofinansowania.  

 uczestniczył w powiatowym Święcie Policji, które odbyło się w Nakle Śląskim, 

 podpisał umowę z WFOŚiGW na dotację na zadanie związane z usuwaniem azbestu na kwotę 
niecałe 58 tys. zł., 

 jako członek zarządu LGD podpisał umowę z Urzędem Marszałkowskim na finansowanie 
przedsięwzięć, które będzie realizowała LGD, 

 uczestniczył w spotkaniu w Starostwie Powiatowym poświęconemu głównie sprawie  
bezpieczeństwa związanego ze Światowymi Dniami Młodzieży. Dopowiedział, iż uczestników ŚDM 
(niecałe 100 osób) przyjmują Miedary oraz Wieszowa i Karchowice.    

 zakończył się Europejski Tydzień Młodzieży dla gmin partnerskich, który odbył się w Charnay-les 
Macom. Następnie Pan Wójt podziękował radnemu, Panu Grzegorzowi Kłaczkowi za opiekę nad 
grupą młodzieży z gimnazjów gminy Zbrosławice, która wzięła udział w tej imprezie.  

 Zapytań ani uwag nie wniesiono.   
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Ad. 9. 

  Sołtys Szałszy, Pani Teresa Brzęczek poinformowała, iż mieszkańcy ulicy Cisowej w Szałszy wyszli 
z propozycją, aby przy okazji utwardzania destruktem ulicy Ptasiej utwardzić również kawałek ulicy 
Cisowej (droga boczna ulicy Ptasiej). Mieszkańcy zadeklarowali sfinansowanie we własnym zakresie 
zakupu destruktu, natomiast koszt wykonania zadania należałby do gminy. 

  Naczelnik, Pan Jakub Kukliński zwrócił się do Pani Sołtys, aby przekazała mieszkańcom, by zgłosili 
się do jego wydziału, celem omówienia sprawy. 

  

Ad 10. 

  Przewodniczący Rady przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-
2027. 

   Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/224/2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027 została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” 
i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/225/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2016 została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/226/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2016 została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

  

d)  w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Zbrosławice Wiesława Olszewskiego. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
1 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/227/2016 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 
Gminy Zbrosławice Wiesława Olszewskiego została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”               
i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

  Pan Wójt podziękował za podjęcie powyższej uchwały. 
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e) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/228/2016 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta przy 15 głosach „za”,                         
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

       

f) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości (autopoprawka). 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/229/2016 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości  
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu.  

  

g)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Łubiu, będącej 
własnością Gminy Zbrosławice. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/230/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości zabudowanej położonej w Łubiu, będącej własnością Gminy Zbrosławice została 
podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu.  

 

h) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/231/2016 w sprawie określenia szczegółowego sposobu              
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” 
i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

i)    w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zbrosławice. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/232/2016 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Zbrosławice została podjęta przy 15 głosach „za”,                        
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
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j) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Zbrosławicach.  

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XIX/233/2016 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 
na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbrosławicach została 
podjęta przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu.  

 

Ad. 11 i 12.    

  Wiceprzewodnicząca Rady, Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż wpłynęły 3 interpelacje, wszystkie 
od radnego, Pana Rafała Kubika. 

  Pierwsza interpelacja złożona dnia 29.06.2016 r. dot. wykonania oświetlenia odcinka ulicy Wieczorka 
w Wilkowicach. W odpowiedzi na powyższą interpelację Wójt poinformował, iż wspomniana inwestycja 
wymagałaby dużych nakładów finansowych (ok. 130 tys. zł), a ponieważ budżet Gminy nie pozwala 
na realizację wszystkich niezbędnych inwestycji, podjęto decyzję, iż budowa oświetlenia będzie 
realizowana tylko w terenach zabudowanych. 

 Pozostałe dwie interpelacje wpłynęły dnia 18.07.2016 r. Druga interpelacja dot. usunięcia drzew na 
trasie Laryszów – Miedary ulicy Dworcowej, natomiast  trzecia dot. naprawy zapadających się miejsc 
po zlikwidowanych zasuwach wodociągowych w ciągu ulicy Wolności w Laryszowie. Z uwagi na to, iż 
powyższe interpelacje wpłynęły dopiero kilka dni temu, odpowiedzi nie zostały jeszcze udzielone.  

  

 Ad. 13.  

  W wolnych wnioskach głos zabrali: 

 Pan Wójt przedstawił następujące sprawy: 

 poinformował, iż z dniem dzisiejszym, w  związku ze Światowymi Dniami Młodzieży został 
wprowadzony stopień alarmowy ALFA,  

 zaprosił za warsztaty związane z działalnością LKD Leśna Kraina nt. różnych pomysłów                    
i realizacji koncepcji na terenie gminy Zbrosławice w okresie programowania, czyli do roku 
2020. Warsztaty odbędą się 11 sierpnia br. o godz. 16,00.  

 dzisiaj wpłynęła faktura za zakupione dla radnych tablety, które w najbliższym czasie zostaną 
radnym przekazane. 

 

 Radna, Pani Krystyna Graca stwierdziła, iż na dzisiejszej sesji była informacja, że gmina uzyskała 
dofinansowanie na zadanie związane z usuwaniem azbestu, a następnie zapytała o to, kto może 
uzyskać dofinansowanie i na jakich zasadach? 

  Naczelnik, Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, iż we wniosku o dofinansowanie należało określić 
kwotę dotacji, którą obliczono na podstawie wniosków mieszkańców. Pod uwagę wzięto I stopień 
pilności, zgodnie z harmonogramem i programem. Dopowiedziała, iż została przyznana 
wnioskowana kwota, została też już wyłoniona firma. 

 Wiceprzewodnicząca Rady, Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż kolejne posiedzenie Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej odbędzie się 24 sierpnia 2016 r. o godz. 
16:00 i będzie to spotkanie z konserwatorem zabytków.  

 Pan Przewodniczący Rady stwierdził, iż na drodze w Boniowicach są prowadzone prace 
remontowe, a następnie zapytał, czy będzie remontowana droga w Kamieńcu w ramach środków, 
o jakie występował Powiat – realizacja tego zadania miała być wspólna z Gminą? 
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  Naczelnik, Pan Jakub Kukliński wyjaśnił, iż wniosek Powiatu nie zakwalifikował się do 
dofinansowania. Dopowiedział, iż z tego co wie, nakładka ma być robiona tylko                                
w Boniowicach. 

  Pan Wójt dopowiedział, iż w sprawie remontu drogi w Kamieńcu rozmawiał ze Starostą, który 
poinformowała, iż remont będzie wykonany tylko na odcinku, na którym jest obecnie prowadzony,             
a wniosek przepadł, gdyż Gmina Zbrosławice wycofała się z dofinansowania, co przecież jest 
nieprawdą. O tym, że wniosek przepadł radni byli już informowani. Następnie Pan Wójt 
poinformował, iż 3 wnioski złożone przez naszą Gminę mieściły się w dawnej puli, jednakże                   
z uwagi na otrzymanie mniejszej kwoty do podziału, dofinansowania nie będzie. 

 

 Przewodniczący Rady zawnioskował o wystąpienie do Powiatu o poprawienie pasów i ustawienie 
fotoradaru określającego prędkość w Boniowicach, bo po nowej nakładce samochody poruszają 
się  ze znaczną predkością. 

  Naczelnik Pan J,Kukliński poinformował, iż jedna tablica wyświetlająca prędkość rzeczywistą 
będzie ustawiona w Kamieńcu, a druga w Laryszowie, gdzie zostały wyznaczone 2 nowe miejsca.   

 

 Radny, Pan Alojzy Szyguła zapytał, czy znany jest już termin organizacji Dramatalii?    

  Pan Wójt odpowiedział, iż Dramatalia odbędą się w pierwszy weekend września, a na ich 
organizację uzyskano dofinansowanie w kwocie 20 tys. euro. 

 

 Radny, Pan Joachim Pieczka poinformował o niedrożności kanalizacji deszczowej biegnącej przy 
drodze DK 78, przez co kilka dni temu podczas opadów deszczu zlanych zostało 5 posesji oraz                
o pękniętej pokrywie kanalizacyjnej na skrzyżowaniu z ulicą Zieloną. 

   Pan Wójt odpowiedział, iż w sprawie niedrożności kanalizacji deszczowej rozmawiał z Panem 
Łojewskim. Sprawa jest skomplikowana. GDDKiA twierdzi, iż kanalizacja deszczowa do nich nie 
należy, jak również nie należy ona do naszej gminy. Pomimo tego problem należy rozwiązać,                   
a kosztami podzielić. Przygotowano ofertę, którą wysłano do 4 wykonawców, ale wszystkie były 
negatywne. Na chwilę obecną trwa szukanie wykonawcy. 

 

Ad. 15. 

  Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

  Czas zakończenia:  15:45 

 
  Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XIX/224/2016 do Nr XIX/233/2016 stanowiące 
załączniki od nr 6 do 15 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 
 
 
Protokołowała        Przewodniczący Rady Gminy 
Inspektor R.Penkala        Jan Fels 
 


